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az Országgyűlés Elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§ alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr. Réthelyi Miklós
nemzeti erőforrás miniszter úrho z

„Hogyan érinti a 0,5%-os járulékemelés a Nemzeti Erőforrás Minisztériumban, illetve a Nemzeti

Erőforrás Minisztérium irányítása, felügyelete alatt álló szerveknél dolgozó munkavállalókat? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az adó- és járuléktörvények, a számviteli törvény és a könyvvizsgálói kamarai törvény, valamint a z
európai közösségi jogharmonizációs kötelezettségek teljesítését célzó adó- és vámjogi tárgy ú
törvények módosításáról szóló T/1376 . számú javaslat (amelyet 2010 . október 16-án nyújtottak be )

eredeti szövege nem tartalmazott semmilyen járulékemelést .
Szintén ezen a napon nyújtották be a magánnyugdíjpénztári befizetésekhez kapcsolód ó
törvénymódosításokról szóló T/1378 . számú javaslatot . Eszerint sem változott a munkavállaló i

járulék teljes mértéke (azzal együtt, hogy 14 . hónapra mindenki számára 9,5%-os lett a

társadalombiztosítási nyugdíjrendszerbe kerül ő járulék mértéke, a pénztártagok számára is) . E
törvény 2010. november 3-án lépett hatályba. Ugyanezen a napon a Számvevőszéki és költségvetés i
bizottság az adótörvényekről szóló javaslathoz benyújtotta azt a módosító javaslatot, amely a
munkavállalói nyugdíjjárulék mértékét 10%-ra emeli . (Az adótörvények módosításáról szól ó
javaslatot 2010 . november 16-án fogadta el a Parlament .) A miniszterelnök szóvivőjének indoklás a
szerint a nyugdíjjárulék-emelésb ől befolyó plusz pénzb ől a legalább 40 éves munkaviszonnya l
rendelkező nők nyugdíjba vonulását fedeznék .
A Magyar Köztársaság 2011 . évi költségvetéséről szóló T/1498 . számú törvényjavaslatot 2010 .
október 30-án nyújtotta be a Kormány a Parlamentnek. Ekkor még a 2011-re vonatkozó
munkavállalói nyugdíjjárulék mértéke 9,5%-ban volt meghatározva .
Nem feltételezzük, hogy a Nemzetgazdasági Minisztérium tudta és támogatása nélkül születtek

volna meg a munkavállalói járulékemeléssel kapcsolatos intézkedések illetve a költségvetési

fejezetek személyi juttatásainak meghatározása . A személyi juttatásokat a költségvetés benyújtását
követően nem módosították, így nem tudni, hogy adott esetben számoltak-e az ebből adódó

bércsökkenéssel .



Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat, hogy :
• Miként érinti a 0,5%-os járulékemelés a Nemzeti Er őforrás Minisztérium, illetve a

Nemzeti Erőforrás Minisztérium irányítása, felügyelete alatt álló szerveknél dolgoz ó
munkavállalókat?

• A tervezett jövedelemkompenzáció (amelyet Nemzetgazdasági Minisztérium 2010 .
december 3-i közleménye alapján azoknak adnának, akiket a jöv ő évi adóváltozások
kedvezőtlenül érintenek) meghatározásánál figyelembe veszik-e a járulékemelésb ő l
adódó bércsökkenést?

• Az elfogadott kedvezményes nyugdíjazás lehetősége mekkora kiadást jelent a jövő évre
illetve az elkövetkez ő évekre vonatkozóan?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2010 . december 23.

arga Lászl ó
(MSZP)

országgyűlési képviselő
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